
Interpelacja nr 47 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie zabezpieczenia terenu dawnej fabryki Telefunkena 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Ponieważ teren dawnej fabryki Telefunken, obecnie Zarządu Mienia Skarbu Państwa, 

nie jest należycie ze wszystkich stron zabezpieczony przed wizytami osób 

postronnych, dochodzi tam do podpaleń.  

Ostatnia akcja straży pożarnej miała miejsce 25 sierpnia br. 

Z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców sąsiednich bloków, jak i potrzebę 

zachowania poprzemysłowego dziedzictwa Kamionka bylibyśmy zobowiązani za 

zmobilizowanie zarządcy terenu do skutecznego jego zabezpieczenia, czyli zamiany 

wielokrotnie naprawianej siatki (wg pisma Zarządu Mienia do Stołecznego 

Konserwatora Zabytków naprawiano ją13 razy w okresie III 2018 – VIII 2019 r) na 

wyższe i solidniejsze ogrodzenie, aby w przyszłości nie dochodziło już do podobnych 

zdarzeń. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


